
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 11 til L 127, som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 10. april 2024 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 11:  

”Vil ministeren i fortsættelse af spørgerens bemærkninger under 1. behandling tage  

initiativ til en aftale om en autorisationsordning for farmakonomer?” 

 

Svar: 

Jeg er opmærksom på ønsket, og ministeriet er i øjeblikket gang med at undersøge 

behovet for en autorisationsordning på området.   

 

 

 

Med venlig hilsen 
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